
ZAKLJUČNI IZPITI
NA GIMNAZIJI SO MIMO

Na moščanski gimnaziji je bilo ob l.oncu šoiskega leta 500
dijakov, od katerih jih je izdelalo 407 ali 81^4%. Rezultat
se od lanskega ne razlikuje in je zadovoljiv.

V štirih četrtih razredih je bil 101 dijak, k maturi jih je
prišlo 98, trije so prijavljeni za iesen.

Zaradi odličnega uspeha je bilo mature oproščenih 10 di-
jakov, rezultati zaključnega izpita pa so naslednji: dva od-
lična, 33 prav dobrih, 40 dobrih, 7 zadostnih, osem je po-
pravnih izpitov. V junijskem roku je opravilo maturo 90,9 %
dijakov moščanske gimnazije.

Odličnjaki, ki so bili oproščeni mature, zaslužijo pohvalo
in poimenovanje:

Mojca Favaj, Vladimira Janežič,DanicaDič,SonjaOman,
Alenka Zalar, Irena Cotman, Marko Snoj, Dušaj Kričej, Ja-
nez Čebulj in Olga Sever. Na maturi sta bila odlična Maiko
Ilič in Vladimir Maričič.

Zavod za zaposlovanje je seznanil dijake z možnostmi za-
poslitve in nadaljnjega študija. Po rgihovih podatkih bo ve-
čina nadaljevala šolanje. l̂ fajveč jih je šlo na pravo, nekaj na
ekonomijo, na medicino, na tehnične fakultete, manj kot
prejšnja leta pa na filozofsko fakulteto.

Posledica slabega usmerjenega pouka na srednjih šolah je
še vedno premalo vpisanih na tehnične fakultete. Nekateri si
tudi ne upajo vpisati na te fakultete, ker menijo, da jim
srednja šola ne daje dovolj znanja.

Dijaki moščanske gimnazije so se poleg študija ukvarjali še
z raznimi drugimi dejavnostmi v šoli in zunaj nje. Imajo
številne interesne krožke: dramska in literarna skupina, kro-
žek za elektroniko, športno društvo, ki je, mimogrede pove-
dano, na prvem mestu vljubljanski regjji. Dalje so sodelovali
v akciji ,,znano^t mladini", kjer so dosegli geografi prvo
mesto v dovenskem merilu.

Letos je šola nabavila intemo televizijo, sodelovali so pri
snemanju različnih oddaj, šestdeset se jih je prijavilo v nJa-
dinsko delovno akcijo, kjer gradijo in obnavljajo Kozjansko.
Odzvali so se še krvodajalskim in raznim dnjgim mani-
festativnim akcijam.

V naskdnjem šolskem letu se bo v prve razrede vpisalo
približno 150 dijakov, vseh, ki bi se radi, pa niti ne bodo
mogli. Priliv je vsako feto večji, kar je razumljivo, saj v Mo-
stah veliko gradijo in naiašča število prebivalstva. Naslednje
leto se bo tudi moščanska gjmnazija vključila v organizacijo
usmegaiega šolstva, s čimer pa bo treba misliti na izgradnjo
novega šolskega poslopja, saj bo gimnazija pretesna in ne-
primerno oprem^ena.

Za zdaj je stanje ša kar zadovoljivo, tudi profescffjev je
dovolj, imajo pa, kar velja za vse gjmnazije, materialnc te-
žave. Vzdrževanje starega šolskega poslopja je drago in po-
žira sredstva za nabavo knjig in časopisov.Večkotpolovica
dijakov dobiva malico za 35,00 dinarjev, razliko pri stroSkih
plača šola.

Ravnatelj profesor Anton Medved je pohvalil dijake za
učni uspeh, šolsko in izvenšolsko dejavnost, pohvalila pa jih
je ob dnevu mladosti tudi občinska konferenca zveze sociali-
stične mladine.

ALENKA LOBNIK-ZORKO

Ne samo stara, tudi premajhna je postala VI. gimnazija
Moste. Le kdo more biti kos tako naglemu priseljevanju v
občino. Kdaj in kje bo nova? (Foto: SG)

Nekaj let star vrtec ob Rjavi cesti v Polju so obzidali z vseh mogočih
strani tako, da je še bolj stisnjen ob tla kot sicer. Vprašanj, zakaj
tako, je bilo že dovolj, sedaj krajevna skupnost ureja odkup zaseb-
nega zemljišča s stanovanjsko hišo, kjer bo zgrajen novi - zadnji na
temkoncu iz samoprispevka 1972-1976. (Foto: Dušan)

V zadnjem vpisu so odklonili 183 malčkov.


